
Bilag til referat – formandens beretning for både 2021-2022 

 

Kære medlemmer, 

Så afholder vi generalforsamling for to år. 

Vi skal beklage, at 20-21 ikke er afholdt tidligere. Vi har haft store problemer på kasserer/revisorposten, 

som er årsag til det, og som vi tidligere år også har oplyst, vi manglede hjælp til. Uanset dette skal vi 

selvfølgelig beklage, at 20-21 generalforsamlingen først afholdes nu. 

Der er sket meget de sidste to år. 

Vi har på nuværende tidspunkt 212 medlemmer i klubben. Det er mere end det var for 6 år siden, men det 

er mindre end vi havde for 3 år siden.  

Starten af regnskabsåret for 2 år tilbage var stærkt præget af Corona-pandemien, hvor vi ikke kunne 

mødes og træninger måtte annulleres.  Samtidig havde vi, må vi erkende, lavet en fejlansættelse på 

sportschef-posten. Begge dele kostede meget dyrt på medlemstallet hen over perioden. 

Vi har som bestyrelse arbejdet for at rette op på dette, og vi har fået klubben i en god gænge igen. Vi har 

bl.a.: 

1. Vi har ansat Marcus Svendsen som cheftræner, og det har været rigtig rart igen at få en 

kompetence ind, som tager ansvar og aktivt arbejder for bedst mulig træning og holdsætning i 

klubben. Vi er meget glade for samarbejdet med Marcus. 

2. Vi søgte også i regnskabsåret 20-21 Corona-puljer for at dække de udgifter, vi havde, selvom 

medlemstallet gik ned og at vi ikke kunne udbyde holdtræning i en lang periode. Vi fik næsten alle 

ansøgte beløb, og det er derfor, at vi regnskabernes resultater ikke afspejler de manglende 

holdtræninger og medlemsnedgangen. 

3. Vi har løbende søgt midler til at afholde arrangementer for vores medlemmer.  

a. Senest End of Season arrangementet, som er betalt af Foreningspuljen, hvor vi søgte og fik 

30.000. Marcus var primus motor på at få det afholdt. Tak Marcus 

4. Vi har med glæde taget imod Stunts engagement omkring klubturnering og kom og spil for let 

øvede. En stor tak til Stunt for det. Og til Finn, som står for Kom og spil øvede. 

5. Samtidig har vi aftalt med Marcus, at der løbende skal laves aktiviteter til gavn for medlemmerne. 

6. Vi har opnået sponsorat til vores sommerskoler, så de kan give godt overskud, og være ekstra gode 

så vi kan tiltrække nye medlemmer. Det er EWII, der har givet 8.000 til det. Marcus har planlagt og 

afholdt sommercamps’ne, som i år har været succes med godt overskud. 

7. Vi har – for at have de bedste baner i kommunen – ansat en banemand, som Thomas Svendsen har 

anbefalet og holder et vågent øje med. Det er Thomas Brogaard. Det er vores opfattelse, at det 

fungerer godt, og at vi har haft gode baner i år. 

8. Banekvaliteten har også været højnet rigtig godt af, at vi i år pga. ITF har fået tilskud til at få 

professionelle ud ved klargøring af banerne. 40.000 fra Vejle kommune. Dette tilskud er alene 

grundet ITF. 

9. Vi har fået etableret en ny bane – bane 7 – med meget stort tilskud fra Vejle kommune (100.000). 

Kommunen indvilligede alene i dette tilskud, fordi det var nødvendigt hvis ITF skulle afholdes igen. 

Det er altså også alene grundet ITF. 



Vi har altså skabt et godt fundament for den fremadrettede klub, og også på økonomi siden efterlades en 

solid klub: en egenkapital på den gode side af en halv million.  

Og det bringer mig til, at der også er sket det i klubben, at vi nu to gange har afholdt en ITF USD15.000 

futures turnering. Begge gange en succes. Begge gange med et pænt overskud. Det har givet både liv i 

klubben, genklang i tennisdanmark og meget godt samarbejde med kommunen. Vi håber, at det vil 

fortsætte fremover, men det må den nye bestyrelse jo vurdere. Vi skylder alle en enormt stor tak til de alle 

de mange frivillige, der har hjulpet til. Og specielt en stor tak til Thomas Svendsen, som i år påtog sig en 

meget stor del af arbejdet.  

Som der er lagt op til, så stopper alle i bestyrelsen i år, og en ny bestyrelse skal have lov til at træde til med 

ny energi. Flere har jo vist, at de har energien og lysten til det. Personligt har jeg ikke længere børn i 

klubben – de går op i andre sportsgrene – og derfor har jeg valgt ikke at genopstille.  

Personligt vil jeg derfor gerne slutte af med at sige tak for de 6 år, jeg har siddet i bestyrelsen, og kort 

fortælle om den ene ting, jeg er ærgerlig over ikke at være med til at lave. Jeg har lagt en uforholdsmæssig 

stor indsats for at få en ny tennishal bygget, og som jeg vil fortælle om lidt, så er projektet klart, inkl. 

strukturering og finansiering. Jeg håber derfor, at den nye bestyrelse ønsker at fortsætte projektet, og at 

klubben vedtager at bygge hallen. Det ville være godt for både klubbens medlemmer og for tennissporten i 

Vejle. Det ville oprigtigt glæde mig. 

Omkring hallen: 

Vi har klargjort alt, der er nødvendigt, for at I kan bygge den hal, vi så længe har talt om:  

1. vi har fået Vejle Byråd til at vedtage et årligt driftstilskud til at drive hallen på ca. 185.000, hvert år. 

2. vi har lavet en aftale med Vejle Tennishal om samarbejde vedr. den nye hal. 

3. Vi har oprettet den forening med begrænset ansvar, som skal eje den nye hal, og sørget for at Vejle 

Tennis Klub eller dets medlemmer ikke hæfter for økonomien i hallen, men kun en huslejebetaling i en 

mindre periode. 

4. vi har sørget for, at få lavet set-up’et så byggemomsen kan fås tilbage med det samme. 

5. vi har indhentet 3-4 tilbud og i den forbindelse haft det i udbud i henhold til Tilbudsloven. 

6. vi har søgt fonde og fået tilsagn, også fra Kommunekredit, og vi har fundet en sparekasse for at kunne 

finansiere den sidste del af byggeriet. 

Tilbage står to ting: 

1. at råvarepriserne falder tilbage på en acceptabelt niveau, så byggeriet ikke fordyres væsentligt, og 

2. at det vedtages i Vejle Tennis Klub at NU bygger man. 

Med basis i det gode fundament for den fremadrettede klub, som også på økonomi siden efterlades 

solidt - en egenkapital på den gode side af en halv million – ønsker vi alt det bedste til Vejle Tennis Klub, 

den nye bestyrelse og dets medlemmer i årene fremover.  

Tak herfra for at have måttet låne bestyrelseslokalet. 

 


